

Elevrådsmøde torsdag d. 31/5-2018 kl. 10.00-11.00

DAGSORDEN

- **Elevråd 2017/18:**
Lukas A6
Oliver A5
Julie B4
Sebastian B1
Suppleant er Michelle B1
Mille C1
Dennis C3
- **Til stede:**
Elevrådet og
Helle
- **Fraværende**
Mille
- **Valg af ordstyrer**
Sebastian
- **Valg af referent**
Helle

Punkter til drøftelse:

- **Ønske om ramper, paller mm til at bruge på skateboard og løbehjuls bane.**
Nyt fra Julie og Mille (kontakt Rikke i forhold til fonde). Er der noget nyt?
Nej der er intet nyt. Julie og Mille har ikke nået det. Elevrådet til næste år må vurdere om de vil arbejde videre med
- **Net over multibanen**
Nyt fra Julie og Mille i forhold til pris på et net rundt om multibanen (i samarbejde med Peter. Peter vil undersøge det med Miguel. Peter har givet udtryk for, at dette er tvivlsomt. Er det afvist? Ja det er afvist på nuværende tidspunkt.
- **Afslutning af elevrådets arbejde dette skoleår.**
Vi slutter af med hygge og pandekager.
- Evt.

Helle Pilegaard/Elevrådskontaktlærer

Julie Rommedahl / Formand elevrådet

